
 

Korte weergave Raadsvergadering  

Datum 8 november 2018 

Tijd 12.30 uur  

Locatie Grote Zaal vergadercentrum Schepenmakersdijk 16 Edam 

Voorzitter Mevrouw L.J. Sievers 

Griffier Mevrouw mr. M. van Essen 
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Wethouders 

de dames E.A.M. Bond (LijstKRAS), M.T.M. Bond (Volendam|80), 

A.C.M. Bootsman (Volendam|80), G.A.F. vd Hogen (GroenLinks) en  

T.M.C. van Raaij (VVD). 

De heren P.M. Bliek (PvdA), J.J.M. de Boer (CDA), D. Dijkshoorn (Zeevangs 

Belang), P. van Gijzel (Zeevangs Belang) vanaf ap 3, A. de Jong (CDA), 

E.A.M. Karregat (VVD), L.T. Kras (LijstKRAS), J.W.M. vd Lee (CDA) vanaf ap 

3, W. Lous (GroenLinks), C.T.C. Maurer (LijstKRAS), A. Middelbeek 

(Zeevangs Belang), W.H.M. Rijkenberg (LijstKRAS), S.J.L.M. Rikkers 

(Volendam|80), L.J.T. Schilder (CDA), C. Sietsema (Zeevangs Belang),  

dr. N.M. van Straalen (GroenLinks), J.J. Surie (VVD), 

J.C.M. Veerman (LijstKRAS) en W.J.M. Visscher (Volendam|80). 

de heer A.C.J. Koning (LijstKRAS) 

de heer V. Tuijp (CDA) 

de heer H. Schütt (Zeevangs Belang) 

de heer mr. W.P.L.M. Runderkamp (VVD) 

Afwezig:        de heer E.N.M. Schokker (LijstKRAS) 

 

1 Opening. 

Zie het video verslag http://ibabsonline.eu/Kalender.aspx?site=edamvolendam voor de 

complete bespreking van deze vergadering.  

 

2 Eerste termijn voor de raad. 

De fracties lezen hun algemene beschouwingen voor en kondigen de moties aan. 

 

3 Eerste termijn voor het college. 

Een reactie op de bijdrage van de raadsleden in eerste termijn en advisering t.a.v. de 

aangekondigde moties en amendementen. 

 

4 

 

 

5 

 

 

 

 

Tweede termijn voor de raad. 

Een reactie op de inbreng in de eerste termijn van de raad en het college. 

 

Tweede termijn voor het college. 

Een  beknopte reactie op de tweede termijn van de raad. 

 

 

 

http://ibabsonline.eu/Kalender.aspx?site=edamvolendam
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6b 

 

Stemming over amendementen en moties. 

Amendementen: 

Amendement 1 Toevoegen tekst aan begroting. 

PvdA: 

Ondergetekende(n) stelt/stellen het volgende amendement voor:  

Pagina 31 wijzigen:  

- bij het kopje actualisering woonvisie ook een kruisje bij 2019 in de tabel  

-  in diezelfde tabel een regel toevoegen met als tekst: visievorming betaalbare 

    Jongerenhuisvesting. 

- bij die laatste regel een kruisje bij 2019. 

 

Stemming: Het amendement wordt unaniem aangenomen 

 

Amendement 2 aanpassing procedure nieuw beleid. 

LijstKRAS: mede ondertekend namens de fracties CDA, Zeevangs Belang en VVD. 

besluit de te volgen procedures van voorgenomen nieuw beleid zijnde : 

 

Toelichting: 

Bij procedure: 

A het geld wordt direct na vaststellen van de begroting beschikbaar gesteld; 

Bij B wordt  het geld direct na vaststellen van de begroting beschikbaar gesteld, maar 

mag pas na een concreet besluit van het college over de besteding, worden besteed; 

En bij C wordt het geld pas na een specifiek/apart raadsvoorstel en -besluit 

beschikbaar gesteld voor 

besteding. 

Voor het Actieprogramma integrale veiligheid 2018-2022 is afgesproken dat het 

college eerst met een voorstel naar de raad komt alvorens geld beschikbaar wordt 

gesteld . Dat wordt nu conform afspraak gecorrigeerd. 

Voor Uitvoering van Jongerenwerk -waarvoor € 200.000 per jaar wordt geraamd- wil 

de raad graag betrokken worden bij de voorgenomen kaderstelling en invulling 

alvorens tot uitvoering wordt overgegaan . Ook dat wordt hiermee vastgelegd. 

 

Stemming: Het amendement is overgenomen door het college en daarom niet in 

stemming gebracht. 

 

Moties: 

Motie 1 Bedrijfsvoering/Personeel/Organisatieontwikkeling, blz 111. 

CDA, mede ondertekend door de fracties LijstKRAS, Zeevangs Belang en VVD. 
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De Raad constaterende dat:  

- Er een tekort is aan goed opgeleide mensen op de arbeidsmarkt; 

- Er  flexibel samengewerkt moet worden met allerlei partners en uitvoering  

   gegeven moet worden aan extra (overgehevelde) taken; 

- Nadrukkelijk meer aandacht wordt gevraagd voor de huidige cultuur in de  

   ambtelijke organisatie; 

- De gemeente daarvoor een strategische personeelsplanning voert. 

Overwegende dat:  

- De gemeente voorbereid moet zijn om tijdig te kunnen anticiperen op een  

   steeds veranderende omgeving; 

- De raad vanuit haar kader stellende rol en haar budgetrecht informatie over  

   de ontwikkelingen van de ambtelijke organisatie van belang acht; 

- Thans onvoldoende duidelijk is of het personeelsbeleid inclusief het inhuren  

   van externen of uitbesteden van taken gevolgen heeft voor de  

   doeltreffendheid en de doelmatigheid van het gemeentelijk functioneren; 

- Een goed functionerende ambtelijke organisatie van groot belang is voor het  

   uitvoeren van het voorgestane beleid; 

Roept het college op om:  

- De huidige ambtelijke bezetting versus benodigde formatiesterkte in fte’s  

   inzichtelijk te maken met benchmark tot vergelijkbare gemeenten;   

- Een geobjectiveerd beeld te geven in de aard, omvang en oorzaken van  

   knelpunten met betrekking tot de kwaliteit en kwantiteit binnen de  

   ambtelijke bezetting; 

- Inzichtelijk te maken welke maatregelen er genomen zijn/worden om tot  

   verbetering te komen en binnen welk tijdsbestek (Ist – Soll); 

- De raad jaarlijks te informeren over de ontwikkeling en omvang van de eigen  

   vaste formatie van de ambtelijke organisatie en inhuur externen of  

   uitbesteden van taken in relatie tot het realiseren van de gemeentelijke  

   doelstellingen zodat de raad controle kan uitoefenen en sturing  kan geven; 

en gaat over tot de orde van de dag.  

 

Reactie college: De portefeuille onderschrijft de intentie. Het college stelt voor 

regelmatig te rapporteren via de commissie CP&A. 

Stemming: De motie wordt ingetrokken.  

 

Motie 2 terugdringen ziekteverzuim. 

Volendam|80: 

De raad constaterende dat:  

- Er onder de medewerkers van onze gemeente een hoog ziekteverzuim is; 

- dit geen prioriteit lijkt te hebben bij het college; 

- een prettige en stimulerende werkomgeving bijdraagt aan gezonde en productieve 

werknemers. 

Roept  het college op  

- zich in te spannen het ziekteverzuim terug te dringen; 

- te zorgen voor een stimulerend werkklimaat;  
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- hier een plan van aanpak voor op te stellen; en 

- dit binnen een half jaar terug te koppelen naar de raad. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Reactie college: er is veel aandacht voor het langdurige ziekteverzuim door college en 

MT. Het college is bereid te rapporteren via de commissie CP&A. 

Stemming: De motie wordt ingetrokken. 

 

Motie 3 Evaluatie en prioritering BOA’s. 

VVD, mede ondertekend door de fracties LijstKRAS, CDA en Zeevangs Belang: 

De Raad constaterende dat:  

- Handhaving een belangrijk instrument is om de steeds drukker wordende centra  

   leefbaar te houden  

- Er door de raad regelmatig is gevraagd om inzicht in prioritering en inzet van BOA’s  

Overwegende dat:  

- Gemeenteraadsleden frequent worden aangesproken op het overtreden van regels  

  door toeristen en inwoners  

- Er met de raad tot dusver geen debat heeft plaatsgevonden over inzet en prioritering  

   van opsporingsambtenaren  

Roept het college op om:  

- In 2019 een evaluatie te laten plaatsvinden met betrekking tot inzet en prioritering  

   van BOA’s  

- Deze evaluatie met de raad te bespreken mede in het licht van de voorgenomen  

   Uitbreiding van het aantal BOA’s en de inzet en prioritering daarvan  

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Reactie college: het college adviseert de motie aan te houden, in december komt het 

AIV met prioriteiten uit de samenleving met periodiek inzicht naar de raad. 

Stemming: De motie wordt ingetrokken. 

 

Motie 4 Taskforce volkshuisvesting jongeren. 

PvdA: 

De raad constaterende dat:  

– de volkshuisvesting voor jongeren ernstig in de knel zit; 

– er voor starters met een kleiner budget in onze gemeente praktisch geen woning te 

vinden is; 

voorts overwegende dat: 

– de politiek er nog onvolledig in slaagt voor deze groep oplossingen te creëren; 

– er dus een innovatieve aanpak nodig is; 

Besluit dat: 

de gemeenteraad een taskforce volkshuisvesting jongeren opricht waarin elke politieke 

partij een vertegenwoordiger heeft en tevens een Wethouder en enkele deskundige 

ambtenaren worden uitgenodigd. De taskforce heeft als taak het verkennen en 

concretiseren van nieuwe en innovatieve oplossingen en voorstellen voor betaalbare 

volkshuisvesting voor jongeren in de gemeente Edam-Volendam;  
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en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Reactie college: de wethouder is tegen een Task Force, het is geen zaak voor de raad 

maar voor het college. Herijking van de woonvisie komt in januari naar de raad waarin 

ook huisvesting jongeren aan de orde komt. 

Stemming: De motie wordt ingetrokken. 

 

Motie 5 Informatie status inbreilocaties. 

VVD, mede ondertekend door de fracties van LijstKRAS, CDA en Zeevangs Belang: 

De Raad constaterende dat:  

- Er veel inbreilocaties wachten op ontwikkeling en uitvoering van plannen  

- De raad nu veelal in onzekerheid is over de status van deze projecten  

- Daarbij gedacht wordt aan locaties zoals De Botter, Cultureel Centrum, Het  

   Kraaiennest, Het Slobbeland, De Hoogstraat, Korsnäs en Tase  

-  Er grote behoefte is aan woningen  

overwegende dat:  

- Er grote druk is op de lokale woningmarkt  

- De raad graag regelmatig op de hoogte wordt gehouden over genoemde locaties met  

   betrekking tot de herontwikkeling  

roept het college op om:  

- De gemeenteraad regelmatig te informeren over de status van inbreilocaties  

- Daartoe de raad eens per kwartaal te voorzien van een voortgangsrapportage  

- Daarin de planning van elk project alsmede de kaderstelling, voortgang en uitvoering  

   worden benoemd.  

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie wordt unaniem aangenomen 

 

Motie 6 Actualisatie woonvisie.  

GroenLinks: 

De Raad overwegende dat 

- het college voorstelt een woonbehoefteonderzoek uit te voeren vooruitlopend op de 

actualisatie van de woonvisie 

- de stem van een deel van de jongeren niet altijd goed doorklinkt in het woonbeleid 

- jongeren een essentieel andere (o.a. minder vermogende) positie innemen op de 

woningmarkt 

roept het college op om 

- in het begrotingsjaar een visie te ontwikkelen waarin naast de woonbehoeften van 

ouderen ook aandacht is voor de specifieke woonbehoeften van de jonge inwoners 

van de gemeente 

- hier bij de actualisatie van de woonvisie rekening mee te houden 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie wordt unaniem aangenomen 
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Motie 7 Motie van afkeuring. 

Volendam|80, mede ondertekend door de fracties GroenLinks en PvdA: 

De Raad constaterende dat: 

- de raadsleden programmawijziging van de luxe woontoren achter de nieuwe 

Blokwhere uit de media moeten vernemen; 

- de gemeenteraad de kaders voor deze toren niet heeft gewijzigd; 

- in het vigerende bestemmingsplan uit 2017 de toren nog gewoon vermeld staat; 

- Lijst Kras kennelijk voorinformatie heeft die niet bekend is bij alle raadsleden en dit 

publiceert in de media; 

- Dit in strijd in met de geldende gedragsregels; 

De Raad overwegende dat: 

- De wethouder ofwel informatie hoort te delen met de hele raad of die informatie niet 

deelt; 

- Dergelijke wijzigingen eerst in de gemeenteraad moeten worden behandeld; 

Spreekt zijn afkeuring uit over deze gang van zaken, 

En gaat over tot de orde van de dag.   

 

Stemming: de motie is verworpen. 

Voor de motie stemmen de fracties van Volendam|80, GroenLinks en de PvdA.  

Tegen de motie stemmen de fracties van LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang en de VVD, 

zodat de motie met 8 stemmen voor en 16 stemmen tegen is verworpen. 

 

Motie 8 Stimulatiefonds Duurzame initiatieven. 

LijstKras, mede ondertekend door de fracties CDA, Zeevangs Belang en VVD: 

De Raad, gehoord de beraadslaging,  

Bij de ontwikkeling van woningen komt het voor dat er mogelijkheden zijn om 

duurzaamheid of circulariteit te stimuleren. Vaak is er een extra investering nodig om 

deze aanpassing te kunnen realiseren. Om deze mogelijk te stimuleren zou er een 

reserve moeten worden opgebouwd.  

Verzoekt het College  

een financiële reserve op te bouwen om duurzame initiatieven te ondersteunen  

bij de ontwikkeling en uitvoering van woningen binnen onze gemeente.  

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie is aangenomen. 

Voor de motie stemmen de fracties van LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang, VVD, 

GroenLinks, PvdA en de heer W.J.M. Visscher en mevrouw A.C.M. Bootsman van 

Volendam|80. 

Tegen de motie stemmen de heer S.J.L.M. Rikkers en mevrouw M.T.M. Bond van 

Volendam|80, zodat de motie met 22 stemmen voor en 2 stemmen tegen is 

aangenomen. 

 

Motie 9 Keuze gasloos bouwen voor bestaande woningen geen verplichting. 

Volendam|80: 

De raad constaterende dat:  
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- elders in de wereld landen uit milieuoverwegingen gas implementeren en het in  

   Nederland wordt verboden;  

- er momenteel onderzoek wordt gedaan naar het gebruik van waterstof met gebruik  

   van bestaande gasleidingen;  

- het hiermee voorbarig is om inwoners te dwingen dure gasloze maatregelen te  

   nemen.  

Roept het college op:  

- niet voorop te lopen met regelgeving omtrent het verplichten van mensen om gasloze  

   maatregelen te nemen;  

- hier een keuze- en geen verplichtingsmogelijkheid van te maken;  

- dit ook landelijk aan te kaarten.  

En gaat over tot de orde van de dag 

 

Stemming: de motie is verworpen. 

Voor de motie stemt de fractie Volendam|80.  

Tegen de motie stemmen de fracties van LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang, VVD, 

GroenLinks en PvdA, zodat de motie met 4 stemmen voor en 20 stemmen tegen is 

verworpen. 

 

Motie 10 Visserijsector onder de aandacht brengen. 

Volendam|80: 

De raad constaterende dat:  

- er veel inwoners van onze gemeente werkzaam zijn in de visserijsector  

- dat de toekomst van Noordzee- en Waddenzeevissers op de tocht staat door o.a.  

   windparken op zee, mogelijk verlies van visgronden door Brexit, een dreigende ban  

   op pulsvisserij, het uitroepen van zeereservaten en de Europese aanlandplicht  

- dit negatieve gevolgen kan hebben voor de visserijsector in onze gemeente  

Roept het college op:  

- dit bij de collega partijen in de Tweede Kamer en het Europees Parlement onder de  

   aandacht te brengen;  

- ook aandacht te vragen voor de gevolgen van het leven onder water bij volbouwen  

   van de Noordzee met windmolens;  

- de visserijsector mee te laten praten over de visserij- en klimaatdoelen.  

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie is verworpen,. 

Voor de motie stemt de fractie Volendam|80.  

Tegen de motie stemmen de fracties van LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang, VVD, 

GroenLinks en PvdA, zodat de motie met 4 stemmen voor en 20 stemmen tegen is 

verworpen. 

 

Motie 11 Herinrichting infrastructuur MFA Oosthuizen. 

Zeevangs Belang, mede ondertekend door de fracties LijstKRAS, CDA en VVD: 

De Raad constaterende dat:  

- Op 28 juni 2018 het verkeersplan Edam-Volendam is goedgekeurd;  
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- Hierin de post 21 Aanpak verkeerssituatie MF A Oosthuizen staat opgenomen;  

- Hiervoor€ 100.000,- is begroot;  

- De uitvoering staat gepland voor het jaar 2020.  

De Raad overwegende dat:  

- De directie enkele weken na de opening in augustus 2016 om veiligheidsredenen de  

   hekken van het schoolplein heeft moeten afsluiten;  

- Daardoor een doodlopende straat is gecreëerd met een 20 tal parkeerplekken;  

- Hier een verkeersinfarct ontstaat bij het brengen en halen van de 280 kinderen;  

- Het verkeerskundige ontwerp van de MF A te Oosthuizen al 2 jaar onveilig is;  

- Het ontwerp voor een oplossing in het voorjaar van 2017 is ingediend door de  

   dorpsraad Oosthuizen;  

- De veiligheid van onze kinderen de hoogste prioriteit moet hebben bij.  

De Raad draagt het college op:  

- De herinrichting van het terrein bij de MF A Groote Molen en het schoolplein van de  

   obs De Koningsspil als speerpunt te behandelen en zo spoedig mogelijk met de  

   uitvoering hiervan te beginnen;  

- Dit zichtbaar te maken op de lange termijnagenda in eerste kwartaal 2019.  

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie wordt unaniem aangenomen. 

 

Motie 12 Onderhoudsniveau openbare ruimte. 

VVD, mede ondertekend door de fracties LijstKRAS, CDA en Zeevangs Belang: 

De Raad constaterende dat:  

- De gemeente de afgelopen jaren een inhaalslag heeft gemaakt met betrekking tot  

   plannen voor onderhoud en beheer  

- Het gewenste onderhoudsniveau voor de Openbare Ruimte nog niet is vastgesteld  

- Dit forse financiële consequenties kan hebben  

overwegende dat:  

- Het vaststellen van het onderhoudsniveau van de Openbare Ruimte met bijhorende  

   meerjarige financiële consequenties zeer gewenst is  

roept het college op om:  

- Met de gemeenteraad in gesprek te gaan over de mogelijkheden en consequenties  

   met betrekking tot het onderhoudsniveau voor beheer en onderhoud van de openbare  

   ruimte  

- Dit zo te doen dat het onderhoudsniveau met financiële consequenties in 2019 wordt  

   vastgesteld en meegenomen kan worden in de begroting voor 2020  

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie is aangenomen 

Voor de motie stemmen de fracties van LijstKras, CDA, Zeevangs Belang en VVD. 

Tegen de motie stemmen de fracties van Volendam|80, GroenLinks en PvdA, zodat de 

motie met 16 stemmen voor en 8 stemmen tegen is aangenomen. 
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Motie 13 Julianaweg uitbreiding blauwe zone. 

Volendam|80: 

De raad constaterende dat:  

- er een tijdelijke situatie is ontstaan in de openbare ruimte op gemeentegrond waar  

   extra parkeerplaatsen toegevoegd kunnen worden ter hoogte van het voormalig  

   tankstation (Texaco) aan de Julianaweg;  

- de tijdelijk reeds ingerichte ruimte grote aantrekkingskracht kan uitoefenen op  

   bussen;  

- de tijdelijke situatie wellicht van lange(re) duur is, omdat het groot onderhoud van de  

   Julianaweg pas begint als Europaplein en Zeestraat gereed zijn en  

- door toevoeging van deze parkeervakken de inwoners en ondernemers tegemoet  

   worden gekomen;  

- het handig is in de winter 2018/2019 te handelen vóór aanvang van het  

   toeristenseizoen 2019;  

Roept het college op  

- deze kans te benutten ten behoeve van uitbreiding parkeermogelijkheden voor onze  

   inwoners nu de mogelijkheid zich toch voor doet en ter voorkoming van een extra  

   bus uitstapplaats;  

- de tijdelijk reeds ingerichte ruimte dusdanig her in te richten dat deze alleen voor  

   auto's geschikt wordt gemaakt en niet voor bussen;  

- hier één lijn te trekken en de parkeervakken in de blauwe zone aan te merken om  

   versnippering van de blauwe zone aan de Julianaweg te voorkomen;  

- tevens de mogelijkheid te onderzoeken om de 4 parkeerplaatsen aan de  

   Bokkingstraat tegenover Nieuw Leven te betrekken in de blauwe zone;  

- Eventuele financiële gevolgen ten laste te brengen van onderhoudsreserve  

   Julianaweg.  

en gaat over tot de orde van de dag. 

  

Stemming: de motie is verworpen. 

Voor de motie stemt de fractie Volendam|80 en GroenLinks. 

Tegen de motie stemmen de fracties van LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang, VVD en 

PvdA, zodat de motie met 7 stemmen voor en 17 stemmen tegen is verworpen. 

 

Motie  14 Feestelijke opening Europaplein. 

LijstKRAS, mede ondertekend door de fracties CDA, Zeevangs Belang en VVD: 

De raad gehoord de beraadslaging,  

Bewoners en ondernemers in het centrum van Volendam hebben het afgelopen jaar veel 

hinder ondervonden van de werkzaamheden rond het Europaplein. Daarom als blijk van 

waardering een feestelijk opening van het Dorpshart te organiseren, om deze mensen 

te bedanken voor hun tolerantie, geduld en medewerking.  

Verzoekt het college  

de wijkraad Volendam dit idee te laten uitwerken; een feestelijke opening voor 

omwonende burgers en ondernemers.  

Rekening te houden met kosten voor publiciteit, het opbouwen van een podium, 

zitplaatsen en andere voorzieningen en de kosten te laten landen binnen het project.  
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Budget €5.000,-- 

en gaat over tot de orde van de dag.  

 

Stemming: de motie is aangenomen. 

Voor de motie stemmen de fracties LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang, VVD, GroenLinks 

en PvdA.  

Tegen de motie stemt de fractie Volendam|80, zodat de motie met 20 stemmen voor en 

4 stemmen tegen is aangenomen. 

 

Motie 15 Toegangsvoorziening parkeerterrein Parallelweg. 

LijstKRAS, mede ondertekend door de fracties CDA, Zeevangs Belang en VVD: 

De raad gehoord de beraadslaging,  

In 2018 is voor het deel van het parkeerterrein Parallelweg dat voor de touringcars is 

gereserveerd het betaald parkeren ingevoerd. Het innen van parkeergeld moet beter.  

Verzoekt het College  

het parkeerterrein Parallelweg te voorzien van een toegangsvoorziening als  

slagboom of paal om zo het innen parkeergeld goed te laten verlopen.  

Na een jaar te evalueren wat het resultaat is geweest van deze toegangsvoorziening; 

nut en noodzaak.  

De kosten die hiermee zijn gemoeid kunnen worden gedekt uit de opbrengsten, die het 

parkeren door de touringcars oplevert.  

en gaat over tot de orde van de dag.  

 

Reactie college: De evaluatie is al gestart maar nog niet afgerond, in de motie wordt al 

een conclusie getrokken. Het college adviseert het nog even af te wachten. 

Stemming: de motie wordt ingetrokken. 

 

Motie 16 Toezichthouder centrum Volendam. 

LijstKRAS, mede ondertekend door de fracties CDA, Zeevangs Belang en VVD: 

De raad gehoord de beraadslaging,  

beseffende dat de vernieuwing van het centrum van Volendam zal begin 2019 zijn 

afgerond.  

Verkeersstromen in de 'Oude Kom' zullen veranderen, parkeerplaatsen zullen 

verdwijnen of op een andere locatie terugkomen. Het autoverkeer krijgt te maken met 

een beperkte toegankelijkheid en het zware vrachtverkeer zal worden geweerd uit de 

directe en indirecte omgeving van het Europaplein. Dit zal niet van zelf gaan. Het risico 

is groot dat de veranderingen irritatie en overlast zullen veroorzaken waar de 

omwonenden en ondernemers last van ondervinden. Dit kan de verkeersveiligheid 

benadelen, het woongenot van de omwonenden en het plezier van bezoekers die in de 

oude kom verblijven verminderen.  

Een toezichthouder, die specifiek voor de Oude Kom wordt ingezet zal een groot deel 

van deze problemen kunnen voorkomen. Met name in het voorjaar, als alle 

werkzaamheden zijn afgerond en iedereen, inwoners en toeristen, de Oude Kom weer 

zullen bezoeken zal deze toezichthouder van grote waarde zijn. Pas dan zullen alle 

veranderingen opgemerkt worden en invloed hebben op het gebied.  
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Verzoekt het College 

Toezicht handhaving te organiseren voor zolang als nodig wordt geacht, start  

1-1-2019, met als prioritering toezicht en handhaving te houden in de Oude kom van 

Volendam en in het laatste kwartaal 2019 te evalueren. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie is aangenomen. 

Voor de motie stemmen de fracties LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang, VVD en PvdA.  

Tegen de motie stemt de fractie Volendam|80 en GroenLinks, zodat de motie met 17 

stemmen voor en 7 stemmen tegen is aangenomen. 

 

Motie 17 huurachterstand FC Volendam. 

LijstKras, mede ondertekend door de fracties CDA, Zeevangs Belang en VVD: 

De Raad gehoord de beraadslaging,  

Wetende als Gemeenteraad dat er een achterstand is bij het betalen van de 

huurpenningen van voetbalvereniging FC Volendam en hier nog geen oplossing voor is. 

Er wel vanuit de raad bereidwilligheid is getoond voor een oplossing door middel van 

het instemmen met het onderzoek naar het scenario van een onafhankelijke stichting. 

12 juli jongstleden het besluit genomen is dit scenario niet verder uit te werken en 

vanuit de bestaande eigendomssituatie de knelpunten op te lossen.  

Constaterende dat hier nog geen oplossing uit voort gekomen is en dat de 

huurpenningen ook nog niet voldaan zijn.  

De mogelijkheid overdenkende dat andere sportverenigingen hierdoor ook de huur niet 

meer gaan betalen of zelf gaan reguleren.  

Roept het College op  

voor de zomer van 2019 met een gedegen plan te komen en een tijdspad aan te  

geven waarbinnen deze huurpenningen zijn voldaan. Daarnaast ervoor te zorgen dat er 

nooit meer zo'n achterstand optreedt.  

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie is aangenomen. 

Voor de motie stemmen de fracties LijstKRAS, CDA, Zeevangs Belang, VVD en 

GroenLinks.  

Tegen de motie stemt de fractie Volendam|80 en PvdA, zodat de motie met 19 

stemmen voor en 5 stemmen tegen is aangenomen. 

 

Motie 18 Onderhoudsplannen sportaccommodaties. 

LijstKRAS, mede ondertekend door de fracties CDA, Zeevangs Belang en VVD: 

De Raad, gehoord de beraadslaging,  

Programma Sociaal Domein en Samenleving, Speerpunt Sport staat op p67 onderstaand 

beschreven:  

Voor wat betreft de gemeentelijke sportaccommodaties wordt in 2019 onderzocht in 

welke vorm deze op een (financieel) duurzame wijze kunnen worden beheerd en 

geëxploiteerd.  
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In het overzicht Onderhoud Kapitaalsgoederen p.98 is te lezen dat voor de 

accommodaties Sport Indoor, Outdoor en Inrichting nog geen onderhoudsniveau 

vastgesteld en dat de meerjarige onderhoudsplannen (MJOP's) ontbreken.  

Wetende dat er op dit moment nog geen inventarisatie naar de kwaliteit van de 

sportaccommodaties is uitgevoerd en er nog geen meerjarige onderhoudsplannen 

(MJOP's) voor deze faciliteiten zijn opgemaakt,  

Verzoekt het College  

om een gedegen onderzoek te laten uitvoeren en een overzicht te maken waarin de 

kwaliteit van alle binnen- en buitensportaccommodaties binnen onze gemeente wordt 

vastgesteld. Daarbij moet worden onderzocht en geadviseerd hoe de onderdelen van 

deze accommodaties waar de gemeente verantwoordelijk voor is tot een aanvaardbaar 

niveau kunnen worden gebracht en onderhouden.  

De resultaten van dit onderzoek en onderhoud naadloos aan te laten sluiten aan het 

nieuwe gemeentelijk vastgoedbeleid beleid en het Integraal Huisvestingsplan, dat als 

kapstok kan dienen om het Maatschappelijk vastgoed verantwoord te beheren tot in 

lengte van jaren.  

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming: de motie is aangenomen 

Voor de motie stemmen de fracties van LijstKras, CDA, Zeevangs Belang en VVD. 

Tegen de motie stemmen de fracties van Volendam|80, GroenLinks en PvdA, zodat de 

motie met 16 stemmen voor en 8 stemmen tegen is aangenomen. 

 

7 Besluitvorming inzake het voorstel tot vaststellen begroting. 

Stemverklaring: Volendam|80 legt in een stemverklaring af dat de fractie instemt met 

de begroting met de kanttekening dat zij tegen het budgetteren van extra geld van 

beleid is dat nog moet worden vastgesteld en tegen belasting verhogingen zijn die 

hoger zijn dan de inflatiecorrectie van 1,5% 

Zonder discussie en zonder hoofdelijke stemming wordt het voorstel aangenomen. 

 

                    Gewijzigd/          Vastgesteld door de raad der gemeente Edam-Volendam 

                     Ongewijzigd.     in zijn openbare vergadering gehouden op 24 januari 2019 

                       

                    de griffier,                                                de voorzitter, 

                                               mr. M. van Essen                                 L.J. Sievers. 

 

 

 

 


